

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ի Թ Յ Ո Ի Ն

Ա. Ա. Ներսիսյան. Անալիտիկ ֆունկցիաներով հավասարաչափ մոտորիում միաժամանակյա ինտերպոլացիայով	249
Ռ. Գ. Սաֆարյան. Որոշ եզրային խնդիրներ փոքր սարամանորերով վերածվող դիֆուզիոն պրոցեսների և համապատասխան դիֆերենցիալ հավասարումների համար	258
Ռ. Ա. Ալիխանյան. Խառը եզրային խնդիր Լապլասի հավասարման համար անվերջ բազմակապ տիրույթում	268
Վ. Մ. Մարտիրոսյան. Ճառագայթների համակարգի վրա պարզագույն ուսցիոնալ կոտորակների սիստեմների փակույթի, մինիմալության ու բազիսության մասին	276
Գ. Ռ. Հովհաննիսյան. Վրոնսկիաներով ակզրենական խնդրի մասին	292
Ռ. Ա. Գալոյան. Սեփական և միակցված ֆունկցիաների մի սիստեմի լրիվության մասին	310
Յ. Ա. Շամոյան. Բաժանման թեորեմներ և փակ իդեալների նկարագրություն վերջավոր կարգ ունեցող անալիտիկ ֆունկցիաների հանրահաշիվներում	323

СОДЕРЖАНИЕ

A. A. Nersesyan. Равномерная аппроксимация с одновременной интерполяцией аналитическими функциями	249
R. G. Safaryan. Некоторые краевые задачи с малым параметром для вырождающихся диффузионных процессов и соответствующих дифференциальных уравнений	258
R. A. Alixanyan. Смешанная краевая задача для уравнения Лапласа в бесконечной многосвязной области	268
V. M. Martirosyan. О замыкании, минимальности и базисности систем простейших рациональных дробей на системе лучей	276
G. R. Hovhannisyan. О начальной задаче с заданными вронскианами	292
R. S. Galoian. О полноте одной системы собственных и присоединенных функций	310
Y. A. Shamoian. Разделенности теоремы и закрытые идеалы в алгебре аналитических функций конечного порядка	323

CONTENTS

A. A. Nersesyan. Uniform approximation with simultaneous interpolation by analytic functions	249
R. G. Safarian. Some boundary value problems with small parameter for degenerate diffusion processes and corresponding differential equations	258
R. A. Alixhanyan. The mixed boundary problems for infinite and muticonnected domains for Laplace equation	268
V. M. Martirosjan. On the closure, minimality and basisness of systems of symplest rational fractions on a system of rays	276
G. R. Hovhantsian. On the initial value problem with given wronskians	292
R. S. Galoian. On completeness of a system of eigen and associated functions	310
F. A. Shamojan. Division theorems and the discription of the closed ideals in algebra of analytical functions of finite order	323